
SOLNA FÄLTRITTKLUBBS UNGDOMSSEKTION

Järvavägen 7
170 79 Solna
www.sfrk.nu
www.linktr.ee/SolnaFRKsUSEK

2023-02-01 18.00-19.00
Plats: Nya Cafeterian

Närvarande Ej Närvarande:

Agnes Lindström (ordförande)
Tilda Moodysson (ledamot)
Martin Viksten (suppleant)
Ebba Drugge (skattmästare)
Saga Gidlund (ledamot)

Enya Harmark (ledamot)
Betty Hellberg (sekreterare)

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE
Agnes Lindström förklarade mötet öppnat.

§ 2 VAL AV JUSTERINGSPERSON
Martin valdes att jämte ordföranden justera protokollet.

§ 3 FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA
Föredragningslistan godkändes.

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL
Föregående protokoll är justerat och snart publicerat på linktr.ee/SolnaFRKsUSEK.

§ 5 EKONOMI
Vi har omkring 50 000 kr.
Vi ska erbjuda att växla våra mynt till dem som vill ha.
Fakturan till käpphästhindrena har skickats till Karin.

§ 6 RAPPORT KOMMITTÉER & GRUPPER
Cafeteriagruppen:
Låset på kylen och frysen funkar bra!
Självserveringen på tävlingar funkar inte så bra, så ingen mer självservering.

http://www.sfrk.nu
http://www.linktr.ee/SolnaFRKsUSEK


Vi kontaktar personer som visat intresse om cafeterian och säger att de gärna får
anmäla sig som reserv, om inte intresset finns hos dem längre lägger vi upp om
anmälan som reserv på instagram.
Överjärvagruppen:
Vi har blivit erbjudna att ha aktiviteter där under sportlovet onsdag till fredag, 9-16.

§ 7 STYRELSENS VERKSAMHETSPLAN
SPORTLOVET:

Agnes kollar vilka dagar vi kan ha aktiviteterna.
Agnes och Martin är hemma och kan ha aktiviteter, Saga återkommer om hon kan.
2 hurry scurrys med 10 deltagare vardera, alltså två lag.
1 rykttävling, Ebba köper priser.
Vi beslutade att inte ha aktiviteter på överjärva det här lovet.
På nästa möte beslutar vi mer om vilka som ska hålla vilka aktiviteter och när de ska
hållas.

§ 8 ÖVRIGA FRÅGOR
Mötet med Kultur och fritidsnämnden gick bra. Agnes Lindström representerade
ungdomssektionen.
Vi ska ha teorilektioner inför Vi i stallet, preliminärt en gång varannan vecka fram till
finalen. Ev. kombinera teorilektionerna med läxhjälp. Ebba kollade upp när Vi i stallet
finalen är, 7/5.
Ebba kollar med dem som står i cafeterian på lördag om de vill rita bilder vi kan sätta
upp på vår anslagstavla. Saga ansvarar för att anslagstavlan blir täckt om inte det
funkar.
Vi avvaktar med stallbästis.
Vi gjorde klart verksamhetsplanen och Agnes skickar den till revisorerna snarast.

§ 9 KOMMANDE MÖTEN
Årsmöte och konstituerande möte 12/2 kl 13

§ 10 VAD VILL VI KOMMUNICERA?
Rykttävlingen som ska vara innan årsmötet 12/2. Tilda lägger upp på linktree och
Saga på instagram om den.

§ 11 MÖTETS AVSLUTANDE
Agnes Lindström förklarade mötet avslutat.



Vid protokollet:

Tilda Moodysson

Justeras:

Agnes Lindström Martin Viksten

Ordförande Justeringsperson


